
Referat fra generalforsamling i FOTAK  
CVR. 40617272 

den 5. februar 2024 

Valg af dirigent 
Formand Lars V. åbnede GF og bød velkommen, og foreslog Johs. dirigent og han blev 
ensstemmigt valgt. Preben N. blev valgt som referent.

Dirigenten kunne konstatere at GF var lovligt indkaldt jf. vedtægterne §5.


Beretning fra bestyrelsen 
Formand Lars V. tog igen ordet, og takkede for et godt år, og takkede Carsten H. for indkøb, 
takkede Richardt for hans rolle som kontaktperson til kommunen.

Der blev klappet.

Beretningen blev taget til efterretning med applaus.


Regnskab samt fastsættelse af kontingent 
Lars Jensen tog ordet, og aflagde regnskab. Vi har igen oparbejdet en positiv kassebeholdning, 
grundet de meget fornuftige indkøb af de forskellige indkøbshold - godt gået, der blev klappet.

Generalforsamlingen besluttede at kontingentet fortsat er 150,- pr. gang plus 2 halvårlige 
betalinger på 300,-. For pensionister er det fortsat 150,- pr. gang.

Applaus for det gode arbejde kasseren har udført.


Valg af bestyrelse, suppleanter, ansvarlig for indkøbshold samt festudvalg 
Formand er på valg i lige år - dermed var Lars V. på valg. Lars V. genopstillede, og blev genvalgt 
med applaus.

Kasserer og bestyrelsesmedlem er på valg i ulige år - dermed var Lars J. og Johs. IKKE på valg. 

Suppleanterne Richardt og Preben C. var på valg, genopstillede og blev genvalgt i år med 
applaus.

Indkøbshold ligger allerede på hjemmesiden - styres fortsat Lars K. Applaus.

Festudvalget Martin, Michael og Mathias havde haft tjansen i år, og blev genvalgt.


Forslag

Se indkaldelsen - ingen forslag var indkommet.


Evt. 
Peter K. rejste spørgsmål om hvorfor det var første mandag … Richardt skal dog afklare en anden 
dag med kommunen, og der er allerede booket for 2024 og 2025. Det rejste en kort diskussion, 
og man kunne overveje det til engang i fremtiden. En hurtig afstemning viste dog fortsat stor 
tilslutning til at fortsætte med mandag.


Indstilling af nye medlemmer 
Der var ingen indstillinger, idet alle pladser er besat, og der står ingen på ventelisten.



